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Note: Evidence shows that most people infected with WN virus have mild symptoms or no symptoms at all.

Total clinical cases is the sum WNNS + WN Non-NS + Unclassified/Unspecified.
Total clinical cases may be probable and/or confirmed cases.
Some provinces/territories provide case totals without further breakdown into WNNS or WN Non-NS.
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3 Likely related to travel oustide the Province or Territory

“ One case is likely related to travel oustide the Province or Territory

2indiviudals brought to the attention of the Public Health Authorities who are currently being investigated for WNV and have diagnostic tests
ending

Nota : Des preuves montrent que la plupart des personnes infectées par le virus du Nil occidental ont trés peu de symptémes,
ou aucun sympome.

* Le total des cas cliniques est le total de SVNO + SNNVNO + non classifié/non spécifié.
Le total des case cliniques peut etre des cas probables et/ou confirmés.
Certaines provinces ou certains territoires peuvent fournier total des cas sans spécifier SNVNO ou SNNVNO.

“Individus signalés aux authorités de santé publique qui sot couramment sous investigation pur VNO et attendent leur résultats
diagnostiques de tests.

?Probablement reli¢ aux voyages & 'extérieur de la province ou du territoire.

“Un cas est probablement relié aux voyages & lextérieur de la province ou du territoire.
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